
Fatsa kamuoyu olarak  işin peşini bırakmayacağız
Çarşamba, 28 Mayıs 2014 10:02 - 

“ÖSYM sınavlarının Fatsa’da neden yapılmadığını” üç hafta önce gündeme getiren gazetemiz
sorumlu yazı işleri müdürü Emre Eser, bu sorunun cevabını bulmak için konuyu ilgili kişi ve
kurumlarla analiz ediyor.

  

Fatsa ilçemizin merkezi konumu, nüfus yoğunluğu, sınav yapılabilmasi için teknik ve fiziki
altyapısı, katılımcıların başarı çıtası, yine katılımcıların ekonomik ve zamanı lehine kullanma
durumları göz önünde bulundurulduğunda; sınavların Fatsa’da yapılmaması için hiç bir neden
yok gibi gürünüyor. 

  

O halde bu eksiklik neden giderilemiyor.

  

Hatta ilgili yerlere birden fazla müracaat yapılmasına rağmen.

  

Deniz Bilimleri Fakültesi Dekanı, Kaymakam, Milli Eğitim yetkilileri mesele üzerinde yeniden
çalışma sergileyeceklerini beyan ediyor. 

  

Bu sevindirici bir gelişme...

  

Ancak bu işin bir de siyasi ayağı olmalı.

  

Geçmiş yıllardaki müracaatlar üzerinde siyasi kişilikler durmamış olabilirler. Yeniden süreç
başlatılacak ve siyasi kişilikler bu sürecin takipçisi olmalılar.

  

Bu takip AK Parti Ordu Milletvekili İhsan Şener tarafından yapılmalıdır. Ve başarıya
ulaştırılmalıdır. 
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Yedi ilçe (Fatsa, Çamaş, Çatalpınar, Kabataş, Aybastı, Korgan, Kumru) ile yüzlerce mahallenin
yollarının kesiştiği, ilimizin nüfus yoğunluğu bakımından en fazla nüfusuna sahip olan bir ilçede
ÖSYM sınavlarının yapılmaması nasıl izah edilir bilmem.

  

Neden bu ilçelerin çocukları yakın bir merkezde sınava girebilme olanağından mahrum
bırakılsın ki.

  

Sayın İhsan Şener biliyorum ki böyle büyük bir coğrafyanın meselesini olumlu yönde
sonuçlandıracaktır. 

  

Sayın vekilimiz... Biz Fatsa kamuoyu olarak bu işin peşini bırakmayacağız. 

  

Desteklerinizi bekliyoruz.

  

“Yeni Türkiye” neresi?

  

İhtimaldir ki; Başbakan Erdoğan’ın Cumhurbaşkanlığı yolculuğu Almanya’nın Köln kentinde
yaptığı mitingle başladı.

  

Kapalı bir salonda yapılan mitingde on binlerce coşkulu gurbetçiye hitap eden başbakan, yine
aynı karizmatik yapısıyla esti, gürledi. 

  

Başbakanın bu mitingi cumhurbaşkanlığı adaylığına biraz daha yaklaştığının bir fotoğrafı olarak
algılanmakta.

  

Başbakan; anketlere çok önem veren bir lider.
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 Belli aralıklarla yaptırdığı anketlere son derece önem veriyor. Cumhurbaşkanlığı seçimleri için
yaptırdığı anketlerde de çıkan verileri dikkate alıyor. Son yapılan ankette, ilk turda yüzde 53 oy
alarak seçilebileceği öngörülüyor. Son anket sonucu başbakan için önemli. 

  

Başbakan Erdoğan, 12 yıllık başbakanlığının ardından tabii ki, cumhurbaşkanlığı makamına
çıkmak isteyecektir. Çünkü süreç lehinedir ve bunu deneyecektir. Gerçi, başbakan her ne kadar
2023 hedefi koymuş olsa da o tarihe kadar kim öle, kim kala.

  

Dikkat edilmesi gereken bir söylem... 

  

Başbakan “Yeni Türkiye” diyor. 

  

Bu söylem kesinlikle bir sistem değişikliğinin yapılacağı algısını gündeme getiriyor. 

  

O halde “Yeni Türkiye”nin nasıl yönetileceğini ve neresi olacağını düşünmeliyiz.

  

Başbakan “Yeni Türkiye”nin çatısını nasıl yapılandıracak, zaman gösterecek.

  

Ancak cumhurbaşkanlığına aday olacağı her geçen gün daha çok netleşiyor.

  

Görünen o ki; halkın seçtiği bir cumhurbaşkanı mevcut yetkilerle çalışmayacaktır. 
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